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DOBRE PRAWO DLA PRZEDSIĘBIORCÓW
31 stycznia odbyło się pierwsze w tym
roku śniadanie biznesowe Członków
Forum Gospodarczego. Tym razem
gościem  spotkania była Maria
Małgorzata Janyska - parlamentarzystka,
wiceszefowa Komisji Gospodarki.
Spotkanie było okazją do rozmów o 
 zmianach w prawie dla pracodawców,
konieczności stanowienia dobrego i
przewidywalnego dla firm
ustawodawstwa, a także nt. Krajowego
Planu Odbudowy i braku funduszy, które
wstrzymują inwestycje.

Członkowie Forum Gospodarczego
wyrazili także zaniepokojenie brakiem
konsultacji w temacie budowy parku
krajobrazowego Dolina Noteci, który
będzie miał wpływ na rozwój firm
zlokalizowanych przy rzece Noteć.
Stanowisko samorządu Gminy Wieleń
przedstawiła w tym temacie zaproszona
na spotkanie Elżbieta Rybarczyk,
Burmistrz Wielenia.

https://www.facebook.com/mmjanyska?__cft__[0]=AZW3uCm5bFrv6HtYSdVHJ32NnHgmhf5iMLtjcz03JsFF6SrJAIuRatZJv6CWN6I7QBlfm_PM0WAyiOaSpdvJPJh-qMjTAjF9uzpkb0vXuTONMrzow9fU2JE6eLuMOQwi_U1-If22-s4u3g8ILyCg6ttJP5V-bR1MuRzUE9qinvSHubOJJuzilZhGy7p3mUHuoUY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/elzbietarybarczyknaburmistrza?__cft__[0]=AZW3uCm5bFrv6HtYSdVHJ32NnHgmhf5iMLtjcz03JsFF6SrJAIuRatZJv6CWN6I7QBlfm_PM0WAyiOaSpdvJPJh-qMjTAjF9uzpkb0vXuTONMrzow9fU2JE6eLuMOQwi_U1-If22-s4u3g8ILyCg6ttJP5V-bR1MuRzUE9qinvSHubOJJuzilZhGy7p3mUHuoUY&__tn__=-]K-R


26 stycznia podczas sesji Rady Miasta Czarnków firmy zrzeszone w Forum
Gospodarczym, które reprezentował wiceprezes Andrzej Gajewski, wzięły udział w
omówieniu projektu uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie
Parku Krajobrazowego Dolina Noteci.  Kolejne spotkanie w tym temacie odbyło się 
 2 lutego br. w siedzibie spółki Steico. Podczas rozmów z Jackiem Bogusławskim,
Członkiem Zarządu Województwa Wielkopolskiego, zrzeszeni pracodawcy
przedstawili negatywne konsekwencje zapisów uchwały dla rozwoju firm i
możliwości inwestycyjnych. Jednocześnie wyrazili uznanie dla ochrony krajobrazu,
ale bez naruszania dotychczasowego dysponowania obszarami przedsiębiorstw. W
przedmiotowej sprawie razem z Konfederacją Lewiatan opracowane zostało
stanowisko, które prezes Jan Polcyn przedstawił stronie samorządu województwa
wielkopolskiego. 13 marca w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu wicemarszałek
województwa Wojciech Jankowiak szczegółowo wyjaśnił wszystkie wątpliwości                  
i interpretacje proponowanych zapisów audytu krajobrazowego i uchwały, które
potwierdził podczas spotkania z prezesem Janem Polcynem 16 marca podczas
posiedzenia Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego. 

Dzięki działaniom Zarządu Forum Gospodarczego, procedowanie uchwały ws.                  
parku krajobrazowego Dolina Noteci zostało wstrzymane. Ponadto przedsiębiorcy
Forum Gospodarczego otrzymali zapewnienie, że zapisy „Audytu krajobrazowego
województwa wielkopolskiego”, jako że nie są aktem prawa miejscowego a jedynie
zaleceniami, nie wpłyną na warunki zabudowy i zagospodarowania terenu,                  
w tym inwestycji. 

PARK KRAJOBRAZOWY DOLINA NOTECI

https://www.facebook.com/boguslawskijacek?__cft__[0]=AZUOqNiTdYgklDOdXwPxAO7UIQ6RHzoWqqm4_98CKk4bC7MoWLJZGuMNzi6tzn-o6ZNem_tMaBaVGY90GDVWTdTC7DVC2CDhpLOAq8sJAn4h_GVvsuEPYht6SjZmiM80aB1xqcbO-5zzv4xxNM-dv6WHmulacnhAaUkGYdKXj_7peOnOMybKMxvaCWiaEksO9hs&__tn__=-]K-R
https://forum-gospodarcze.com.pl/szpital-w-czarnkowie-otrzyma-ponad-17-mln-zl/


II SUBREGIONALNY BIZNES-KONTAKT

31 stycznia br. w Szpitalu Powiatowym       
w Czarnkowie odbyło się podpisanie
umowy  na unijne dofinansowania         
na termomodernizacje obiektów
użyteczności publicznej oraz
doposażenie szpitali. 

W podpisaniu umowy z Marszałkiem
Województwa Wielkopolskiego Markiem
Woźniakiem udział wzięła Dyrektor
Szpitala Powiatowego w Czarnkowie
Bożena Sadowska. Łączna wartość
dofinansowania wynosi 1 708 875, 70 zł.
GRATULUJEMY!

SZPITAL W CZARNKOWIE OTRZYMA PONAD 1,7 MLN ZŁ

Podczas wydarzenia, które miało miejsce 2 lutego w Pile, przedsiębiorcy
zrzeszeni w czarnkowskim Forum Gospodarczym, chodzieskim Klubie
Gospodarczym i pilskiej Izbie Gospodarczej spotkali się w siedzibie Gibas
Mercedes-Benz GTP Piła.  Sieciowanie, wymiana kontaktów, integracja
biznesu regionu Północnej Wielkopolski na rzecz rozwoju - kolejne spotkanie
już niedługo w Czarnkowie.

https://forum-gospodarcze.com.pl/szpital-w-czarnkowie-otrzyma-ponad-17-mln-zl/
https://www.facebook.com/grupagibas/?__cft__[0]=AZV4v6demIoc_kJqcI_w3SGkilt7mvVuU94JCPl3AyJhKFj2xS_TFrRRTlT6uskASe2L59qlqGYqu0yTYPhv4my1kdN5dm6g0YE_pUxKvpz1y9BCZ1GLtuHuO7SYI06itpFVau8foB012bP_DGkSAorJS43oh-t3ELFql1Z81NmvCbOwD4Zle8jvW3HNI1YL-cU&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/MercedesBenzGTP?__cft__[0]=AZV4v6demIoc_kJqcI_w3SGkilt7mvVuU94JCPl3AyJhKFj2xS_TFrRRTlT6uskASe2L59qlqGYqu0yTYPhv4my1kdN5dm6g0YE_pUxKvpz1y9BCZ1GLtuHuO7SYI06itpFVau8foB012bP_DGkSAorJS43oh-t3ELFql1Z81NmvCbOwD4Zle8jvW3HNI1YL-cU&__tn__=-]K-R


Tadeusz Kurzac, Kapelmistrz Czarnkowska Orkiestra Dęta
Krzysztof Antkowiak, firma Antbud

Bożena Sadowska, Dyrektor Szpitala Powiatowego w Czarnkowie
Mirosław Szymajda, Dyrektor Szpitala Powiatowego w Trzciance

Wojewódzka Usługowa Spółdzielnia Inwalidów w Trzciance
TV Trzcianka
Antbud
Hydro Extrusion Poland, zakład w Trzciance
Doradca Podatkowy Antoni Rogala

Pierwsze po dwóch latach spotkanie noworoczne Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego i Forum Gospodarczego za nami.
Gospodarze wieczoru – prezes Jan Polcyn i starosta Feliks Łaszcz-
podsumowali na nim ostatnie miesiące na poziomie społeczno-
gospodarczym. Podczas spotkania, które odbyło się 15 lutego w wieleńskiej
MEDIATECE, podkreślono również wyzwania dla polskiej gospodarki                  
i samorządów, które wybrzmiały w wystąpieniu Macieja Wituckiego –
prezydenta Konfederacja Lewiatan.

Uroczystości dopełniły nagrody i wyróżnienia:
Odznakę Honorową „Za zasługi dla województwa wielkopolskiego” z rąk
Jacka Bogusławskiego, Członka Zarządu Województwa Wielkopolskiego
otrzymali: 

Podziękowania dla szpitali i pracowników ochrony zdrowia za
zaangażowanie w czasie pandemii  otrzymali:

Wyróżnienie za wieloletni wpływ na rozwój gospodarki regionu otrzymały
firmy:

GALA NOWOROCZNA 2023

Cała fotorelacja tutaj

https://www.facebook.com/CzarnkowskaOrkiestraDeta?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ttukst.ttukst?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/powiatczarnkowskotrzcianecki?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/forumgospodarczelewiatan?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/KonfederacjaLewiatan?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/boguslawskijacek?__cft__[0]=AZVsUsyWm1GRAbQia0uXifOse2inXnGKxSlhd_QVx19MjIwzohWw2YKU-2alAu0NHd-YfRZ2Z0ZDIrlInxtTsh7sxZ48cGFEJ8TDdXLnpBqV1bL3_-a7G1sf5iKVR-dxO5b3l_9WD8PXQN63UWsc4BI_CSvDVY3JXBlVFlqM83LibYvpZLaFU1thYbnki7U98RY&__tn__=-]K-R
https://forum-gospodarcze.com.pl/noworoczna-gala-2023/












O RELACJACH W BIZNESIE
O relacjach w biznesie, konstruktywnej krytyce i szansach, jakie daje
zrzeszanie się w organizacjach, rozmawiały członkinie Forum Gospodarczego  
i przedstawicielki małego biznesu. Każda z uczestniczek wyniosła ze
spotkania pozytywny feedback, który z pewnością zaprocentuje.

Moderatorką spotkania, które odbyło się 2 marca br. była - Wioletta Żybort      
z firmy EURO Consulting. Pyszną i rodzinną atmosferę jak zawsze zapewniła
firma członkowska Rodzinne Smaki, a o estetyczne doznania i upominek                 
z okazji zbliżającego się Dnia Kobiet zadbała firma Kwiaciarnie Bytyń.

https://www.facebook.com/forumgospodarczelewiatan?__cft__[0]=AZU0vwKMTQcZOiiYSyFN_plh8CSWHim8B4e00n2mGtsNCS9wLGz9Bs6fj-6y960OlsS6QYfcK5kOwQQHBh7J9cpT7R2jFiy5GHFYfq3Le2P_Ija0WWWVxyIVVD8KHuheqQ_Tf2sUx7O7u9iNjyZNkksSQePFMTwRM1VPoBw9xPxNfjVKzZCmvU_4WW8Y3uj-K3M&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/forumgospodarczelewiatan?__cft__[0]=AZU0vwKMTQcZOiiYSyFN_plh8CSWHim8B4e00n2mGtsNCS9wLGz9Bs6fj-6y960OlsS6QYfcK5kOwQQHBh7J9cpT7R2jFiy5GHFYfq3Le2P_Ija0WWWVxyIVVD8KHuheqQ_Tf2sUx7O7u9iNjyZNkksSQePFMTwRM1VPoBw9xPxNfjVKzZCmvU_4WW8Y3uj-K3M&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/doradztwoiszkolenia?__cft__[0]=AZU0vwKMTQcZOiiYSyFN_plh8CSWHim8B4e00n2mGtsNCS9wLGz9Bs6fj-6y960OlsS6QYfcK5kOwQQHBh7J9cpT7R2jFiy5GHFYfq3Le2P_Ija0WWWVxyIVVD8KHuheqQ_Tf2sUx7O7u9iNjyZNkksSQePFMTwRM1VPoBw9xPxNfjVKzZCmvU_4WW8Y3uj-K3M&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/rodzinnesmaki?__cft__[0]=AZU0vwKMTQcZOiiYSyFN_plh8CSWHim8B4e00n2mGtsNCS9wLGz9Bs6fj-6y960OlsS6QYfcK5kOwQQHBh7J9cpT7R2jFiy5GHFYfq3Le2P_Ija0WWWVxyIVVD8KHuheqQ_Tf2sUx7O7u9iNjyZNkksSQePFMTwRM1VPoBw9xPxNfjVKzZCmvU_4WW8Y3uj-K3M&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/KwiaciarniaBytyn?__cft__[0]=AZU0vwKMTQcZOiiYSyFN_plh8CSWHim8B4e00n2mGtsNCS9wLGz9Bs6fj-6y960OlsS6QYfcK5kOwQQHBh7J9cpT7R2jFiy5GHFYfq3Le2P_Ija0WWWVxyIVVD8KHuheqQ_Tf2sUx7O7u9iNjyZNkksSQePFMTwRM1VPoBw9xPxNfjVKzZCmvU_4WW8Y3uj-K3M&__tn__=-]K-R


POSIEDZENIE SENACKIEGO ZESPOŁU DS. MAŁYCH                 
I  ŚREDNICH PRZEDSIĘBIORSTW

HYDRO EXTRUSION POLAND ORAZ KANCELARIA
DORADCA PODATKOWY ANTONI ROGALA - WYRÓŻNIENI

Forum Gospodarcze regularnie uczestniczy w  pracach parlamentarnych
zespołów i komisji. Tym razem 1 marca odbyło się z naszym udziałem
posiedzenie Senackiego Zespołu ds. MŚP. Tematem dyskusji był „Wzrost cen
nośników energii, a sytuacja przedsiębiorstw w Polsce. Diagnoza, propozycje
rozwiązań”. Głos w analizie zabrał także Grzegorz Baczewski, Dyrektor
Generalny Konfederacji Lewiatan. 

2 marca podczas posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego
dwie trzcianeckie firmy otrzymały jubileuszowe gratulacje.
Za ponad 30-letnią działalność na rzecz rozwoju gospodarki regionu, z rąk
prezesa Jana Polcyna i starosty Feliksa Łaszcza okolicznościowe statuetki
otrzymali: Piotr Wieliński - Dyrektor Zarządzający Hydro Extrusion Poland
oraz Antoni Rogala - właściciel kancelarii Doradca Podatkowy Antoni Rogala.
Podczas rozmów wielokrotnie podkreślono wkład przedsiębiorców w rozwój
społeczności lokalnej i funkcjonowanie samorządów.

https://www.facebook.com/powiatczarnkowskotrzcianecki?__cft__[0]=AZWT9DHXup-jeABLqAbixH1dyvYjZa4CVO1tFvtxoJUt7GxcpFTnTn1rpvogAIKTyOGYkgIgX0Ptb5OzHqgGrlun1KYXPuojI_wkCqyxnHsz4uuuw5vkF2yC9mL_bDqPJp809rg-JQ4OBY-nCNEn8AuSw1_Z6qESd2hhWbFOMHJEkOsU29Gn-bkUBsTY5FA1cY4&__tn__=-]K-R


GIEŁDA ZAWODÓW 2023

17 marca w Hali Widowiskowo-Sportowej w Trzciance miała miejsce Giełda
zawodów powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. W wydarzeniu
współorganizowanym przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki i Forum
Gospodarcze – Związek Pracodawców Północnej Wielkopolski Lewiatan
udział wzięło 12 szkół ponadpodstawowych, 13 firm z terenu powiatu (w tym
11 firm członkowskich Forum), 8 instytucji wsparcia rynku pracy i rozwoju
edukacyjnego dzieci. W sumie w wydarzeniu wzięło udział ok 1000
uczestników. Do dyspozycji uczniów były stoiska firm, gdzie z
przedstawicielami przedsiębiorstw można było porozmawiać o przyszłości i
zawodowych perspektywach. Uczniowie mogli liczyć także na profesjonalne
doradztwo zawodowe i testy predyspozycji zawodowych.

https://www.facebook.com/powiatczarnkowskotrzcianecki?__cft__[0]=AZW8vt7c0HJlbQZ0WWIkJ4UgqAgyH9GwppB-T6mODcg_shBUfnOqPqfsMov7fdmDtsBEm6geec3yJLxJk5yeEXOGGLj2hFXtSYGMF7s30eyuQCSXaB12tWt7_xGi_iRDdh7J3FtCSK6orkZLkDl4rP0bAiohPz8X2PU9rgOO3m5nO4hSI2gJ4j3Eds6z-QQtPCM&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/forumgospodarczelewiatan?__cft__[0]=AZW8vt7c0HJlbQZ0WWIkJ4UgqAgyH9GwppB-T6mODcg_shBUfnOqPqfsMov7fdmDtsBEm6geec3yJLxJk5yeEXOGGLj2hFXtSYGMF7s30eyuQCSXaB12tWt7_xGi_iRDdh7J3FtCSK6orkZLkDl4rP0bAiohPz8X2PU9rgOO3m5nO4hSI2gJ4j3Eds6z-QQtPCM&__tn__=-]K-R






Forum Gospodarcze Związek Pracodawców Północnej Wielkopolski Lewiatan
ul. Rybaki 3, 64-700 Czarnków | fg@forum-gospodarcze.com.pl 
www.forum-gospodarcze.com.pl | facebook.com/forumgospodarczelewiatan

Spotkanie w ramach Cyklu skierowanego dla przedsiębiorców, w 
 którym przedstawiciele 4 instytucji (BGK, ARP, PARP, KSSSE)

przedstawią swoją ofertę możliwości wsparcia przedsiębiorców.
Szczegóły niebawem!

już wkrótce
22.05.23 g.10.00 SALA SESYJNA, URZĄD MIASTA CZARNKÓW

POSIEDZENIE WOJEWÓDZKIEJ RADY DIALOGU
SPOŁECZNEGO 

16 marca 2023 roku odbyło się 26. posiedzenie plenarne Wojewódzkiej Rady
Dialogu Społecznego w Poznaniu. W posiedzeniu WRDS z ramienia Forum
Gospodarczego wziął udział prezes Jan Polcyn. Podczas spotkania odbyła się
dyskusja nad projektem uchwały ws. Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia w
Województwie Wielkopolskim na 2023 rok. Analizowano również sytuację w
służbie zdrowia pod kątem sytuacji finansowej szpitali,  realizacji Ustawy z
dnia 26 maja 2022 r. o zmianie ustawy o sposobie ustalenia najniższego
wynagrodzenia zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych w
podmiotach leczniczych. Członkowie WRDS dyskutowali także nad
stanowiskiem dotyczącym propozycji zmian w prawie pracy i rozwiązań na
czas kryzysu.


